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NOTA DE PREMSA 

LA PERMANENT DE PIMECOMERÇ ES REUNEIX PER CONSENSUAR UN 
POSICIONAMENT PATRONAL PER A LA TRAMITACIÓ PARLAMENTÀRIA 
DE LA LLEI DEL SECTOR  

 

La reunió va comptar amb la presència de la directora general de Comerç, 
Muntsa Vilalta, que va explicar les principals novetats de la llei als 
assistents  

 
 
Barcelona, 3 de novembre de 2016.- La Comissió Permanent de PIMEComerç 

s’ha reunit aquest dimarts 2 de novembre per celebrar una trobada tècnica entorn 

a l’avantprojecte de la nova llei de comerç de Catalunya. A la reunió hi han assistit, 

a més dels membres de la Permanent, la Directora General de Comerç de la 

Generalitat, Muntsa Vilalta, la subdirectora de Comerç, Montserrat Gallardo, i el 

Responsable de l’Àrea Jurídica de la Direcció General de Comerç, Joan 

Rossinyol, i també representants de vàries associacions i gremis del sector. 

 

L’objectiu de la trobada era analitzar i discutir alguns dels punts de la futura llei de 

Comerç de Catalunya que més preocupen els petits comerciants que, com es va 

recordar a la reunió, representen el 85% del teixit comercial català. Alguns d’aquests 

temes són les rebaixes, la regulació de la venda a pèrdua o la reglamentació de 

les zones de degustació, entre d’altres. A partir del que es va parlar a la reunió 

d’ahir, PIMEComerç establirà els principals punts del seu posicionament sobre la llei, 

que traslladarà als grups parlamentaris una vegada l’avantprojecte estigui en 

tràmit al Parlament. 

 

La presència de la  directora general de Comerç va servir per explicar l’esperit de la llei 

que, va dir, busca fer compatibles dos principis: l’impuls a l’activitat comercial i la 

competència lleial entre tots els operadors. Muntsa Vilalta va manifestar que en la 

redacció del text també hi ha hagut una voluntat clarificadora i de simplificació “en 

favor del comerciant”, i que la llei, tot i referir-se a un sector en continua evolució, té 

vocació de permanència i de ser “operativa”.  

 

El president de PIMEComerç, Àlex Goñi, va demanar a la directora general que, en 

l’aplicació de la llei, “es tinguin en compte les possibilitats dels petits, que no són 

les mateixes que les dels grans operadors comercials”. Goñi va valorar molt 

positivament la voluntat d’entesa de la Direcció General, “que ha de poder servir 

per aconseguir una llei sòlida que es pugui aplicar i, a més, controlar que s’apliqui”. 


